

Date: April 28, 2022 2022 التاريخ : 28 أبريل 2022

Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market

P.O Box 9700 Dubai - United Arab Emirates

Sub: Board Meeting Results

Greetings,

Kindly be advised that GGICO's Board Meeting was held today April 28, 2022. The following decisions has been taken:

- 1- Appoint Mr. Abdalla Juma Al Sari as the Chairman of the Board.
- 2- Appoint Mr. Majid Abdalla Al Sari as the Vice of the Chairman and member of the Audit Committee and a member of Nomination & Remuneration Committee
- 3- Appoint Mr. Hamad Saif Almheiri (representative of IGPL) as a member the Audit Committee and a member of Nomination & Remuneration Committee.
- 4- Appoint of Mr. Mohamed Ali Al Sari as a Board member.
- 5- The fifth BOD position is vacant. The company will appoint a female BOD in the next GAM where the company will open for nomination and inviting the GAM within one month.

Cc: Securities & Commodities Authority

السيد / حامد أحمد على المحترم الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي ص.ب 9700 دبي- الامارات العربية المتحدة

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس الإدارة

تحية طيبة و بعد،

نود اعلامكم بأن مجلس ادارة الشركة الخليجية للاستثمارات العامة (ش.م.ع) قد عقد اجتماعه اليوم 28 ابريل 2022 و تم إتخاذ القرارت التالية:

1- تعيين السيد عبدالله جمعة السري رئيسا لمجلس الادارة

2- تعيين السيد ماجد عبدالله السري نائب رئيس مجلس الادارة وعضو لجنة التدقيق وعضو لجنة المكافآت والترشيحات.

3- تعيين السيد حمد سيف المهيري (ممثل شركة أي جي بي أل للتجارة العامة ذ.م.م) عضو مجلس ادارة وعضو لجنة الترشيحات والمكافآت .

4- تعيين السيد محمد علي السري عضو مجلس إدارة .

5- ان منصب عضو مجلس الادارة الخامس شاغر وسوف يتم تعيين عنصر نسائي في مجلس الادارة في الجمعية العمومية المقبلة حيث سيتم فتح باب الترشح ودعوة الجمعية خلال شهر .

نسخة الى: السادة/ هيئة الاور اق المالية والسلع



6- The Previous authorized signatories were approved to sign on behalf of the company with the same power.

6- تم اعتماد المفوضين السابقين بالتوقيع عن الشركة مع نفس الصلاحيات السابقة .

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

Ali Naji Kaddoura

على ناجى قدورة

Cc: Securities & Commodities Authority

نسخة الى: السادة/ هيئة الأوراق المالية والسلع